
NAŠA ANKETA

Odprte možnosti v preskrbi
Skorajda ne mine dan, da ne bi pred to ali ono oaio

trgovino slišali nezadovoljno pripombo: »Ja. teg* in tega
je pa spel zmanjkalo . . .« Vse trgovine pač n« morejo
ustreči vsem željam Ijudi, še manj pa scvefla deiovati
prek svojih, včasifa prav omejenih moinosti. Zato bodo
Ijudje še naptej ostajali nczadovoljni, kakor bo še naprej
ostajala tudi izbiia blaga nepopoliu, pomankijiva.

Prav preskrbo z vsakdanjimi potrebšiinami smo tudi
izbrali za naSo tokratno anketo in odgovori, ki smo jih
dobili, bi lahko bili prav dober barometer naših potrošni-
žkih želja.

Anreja ŠtreLelj, dijakinja Srednje kemijske 5ole z Rud-
nika:

»Tu na našem koncu imamo eno samo trgovino, ki pa je
k sreči še kar dobro založena. Vsaj kar zadeva prehrano. Ni
pa prav, da je bila dolgo časa odprta samo dopoldne, saj so
morali tako vsi, ki so bili v sluzbah popoldne v center, ie so
hoteli kaj dobiti«

Franc Likovič, upokojenec z Gornjega Iga:
»Sam se povečini zadržujem v Ljubljani, zato si tudi vse

potrebno nabavim kar tam. Podobno delajo tudi vsi tukajšnji
sokrajani, ki hodijo delat v Ljubljano. Za vse ostale (kot tudi
za nas) pa je trgovina v Iški vasi. Na srečo je še kar dobro
zaloiena. Slabše pa je založena mesnica na Igu. Nasploh
opažam, da je zdaj marsičesa manj kot včasih. Včasih so"
denimo tu gori celo pekli kruh, danes pa se to ne izplača ve{.«

Beti Božnar, laboratorijski tehnik iz Polhovega Gradca:
»V naži trgovini na vsake toliko iasa česa zmanjka. Šc

posebej to velja za svež kruh, ki ie popoldne navadno poide
in tako se motamo često zadovoljiti kar s starim. Vse kar je
tekstila in podobnega pa zvečine kupujemo v Ljubljani. Vsaj
jaz. No, še daleč najbolje pa smo pri nas doma preskrbljeni
z gobami, ki nam jih prinese prijatelj Brane u. Horjula«

Joie Pene, upokojenec s Staje pri Igu:
»Tu pri nas imamo dve trgovini, ki pa sta že precej stari in

utesnjeni. Še zlasti pulti so premajhni in tako se morajo Ijudje
često drenjati v vrstah, ie hoiejo kaj dobiti. Sicer pa sta še kar
dobro založeni. Vsaj z osnovnimi potrebštinami. Lahko pa bi
bila pestrejša ponudba galanterijskega blaga. Tega je ie ved-
no premalo in ga moramo nabavljati v mestu. Nasploh bi
potrebovali novo sodobno saraopostrežno trgovino, ki bi
premogla večje kapacitete. Rabili pa bi tudi bencinsko črpal-
ko in servisne delavnice, saj je tod okoli kar okrog 1500
traklorjev.«

Maijaaa Liovii, dijakinja SŠTSS z Dobrove:
»Kot večina domaiinov, vse osnovne stvari kupujem kar

doma, v domati trgovini, vse ostalo, kot na primer obleko,
obutev in podobno pa v Ljubljani. Včasih tudi v Italiji. Tam je
res marsikaj dražje, je pa bolj kvalitetno. Veliko pa si obetam
tudi od oaše nove gostilne, ki jo bomo dobili, saj se ob dolgih
jesenskih večcrih človek ruma že prav kam dati.«
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